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841 【我聽我的救主吩咐】 

Listen to Midi 

 

(一)我聽我的救主吩咐；跟從我，跟從我，跟從我。祂的聲音終日招呼：跟從我，跟從

我，跟從我。爲你，我走艱辛路途；爲你，我曾性命不顧；幷嘗苦膽，免你重負；跟從

我，跟從我，跟從我。 

 

(二)你雖有罪，我必寬宥，跟從我，跟從我，跟從我；脫離捆綁，你必自由，跟從我，

跟從我，跟從我；人事變動，不甚長久，我作你神，引導無休，作你喜樂，直至千秋，

跟從我，跟從我，跟從我。 

 

(三)帶你挂慮到我這裏，跟從我，跟從我，跟從我；你的重擔，放我手臂，跟從我，跟

從我，跟從我；你的疑懼，息我胸臆，你的將來，向我投倚，我必親手拭你泪滴，跟從

我，跟從我，跟從我。 

 

 

(1) I hear my risen Savior say:" Folllw Me, follow Me, follow Me" His voice is calling all the day," follow Me, follow Me, 

follow Me; for thee I trod the bitter way, for thee I gave My Life away,and drank the gall thy debt to pay, follow Me, 

follow Me, follow Me." 

 

(2) " I know thy life of guilt and pain; follow Me, follow Me, follow Me! I know each ache of heart and brain; follow Me, 

follow Me, follow Me! How often I have called in vain, and offered pardon in My Name, follow Me, follow Me, follow 

Me!" 

 

(3) " Though thou hast sinned I'll pardon thee; follow Me, follow Me, follow Me! From every sin I'll set thee free; follow 

Me, follow Me, follow Me! In all thy changing life I'll be thy God, thy guide on land and sea, thy bliss through all 
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eternity follow Me, follow Me, follow Me!" 

 

(4) " Come, cast on Me thine every care; follow Me,follow Me, follow Me! thy heavy load I will upbear; follow Me, 

follow Me, follow Me! Come, look to Me-dismiss thy fears; and trust Me through eternal years; My hand shall wipe 

away thy tears; follow Me, follow Me, follow Me!" 

 

(5) Dear Lord, I yield to Thee my will, I'll follow Thee, follow Thee, follow Thee, Oh, bid my struggling soul be still; I'll 

follow Thee, follow Thee, follow Thee! Lord, cleanse me, with Thy Spirit fill, and keep me safe from every ill; and all 

Thy Word in me fulfill; I'll follow Thee, follow Thee, follow Thee! 

 

 


